
Stein, 27 september 2021

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde)

Betreft: Corona Toegangs Bewijs (CTB)

T.a.v.:  Het college van Burgemeester en Wethouders,

Geacht college, 

We willen buiten de discussie, wel of niet vaccineren, blijven. U, wij en de burgers kunnen er niets 
aan doen dat vanaf 25 september 2021 onderscheid gemaakt wordt tussen mensen. Vanaf die dag 
dient er aan de poort van horecagelegenheden en evenementen gecontroleerd te worden of men 
“iemand binnen mag laten of niet”.  We mogen weer heel veel samen doen, ook binnen anderhalve 
meter, maar bepaalde dingen mogen niet.  Onze keuzevrijheid kost iets. In principe is het normaal 
dat keuze A of keuze B andere gevolgen hebben. Dat die gevolgen ten aanzien van 
coronamaatregelen grootdeel onlogisch zijn daar kunt u niets aan doen en wij ook niet. We vragen 
ons wel een aantal dingen af.

De horeca en evenementen business heeft 2 zware jaren achter zich, kan nu wat opkrabbelen maar 
krijgt er een zware taak bij. Het controleren van bewijzen en daarmee voor handhaver spelen is 
bovendien een taak die indruist tegen hun core business ……. Gastvrij zijn!  Daarnaast is het een taak 
behorend bij een vak waar je normaal gesproken voor gediplomeerd moet zijn. Een opgelegde taak, 
een taak ook waar een foutje in een klein hoekje schuilt. Het systeem is immers redelijk lek er kan op 
zijn Limburgs gezegd flink “gefoeteld” worden.  Hoe gaan we ermee om als zo’n foutje 
geconstateerd wordt door een gediplomeerde BOA? Hebben we begrip, bieden we coulance? Of 
dienen de ondernemers of organisatoren inderdaad die torenhoge boetes te betalen? Is, op 
bijvoorbeeld een kermisdag, op de ene plek wel controleren en op de andere plek niet, wel 
rechtvaardig?

Maar de druk, waarvan u in de bovenstaande alinea tussen de regels door kunt lezen, ligt niet alleen 
bij de ondernemers en organisatoren. Die druk ligt ook bij de handhavers en BOA’s. Er is al een tekort 
aan BOA’s. Er is slechts een beperkt budget voor extra taken. Gaan onze BOA’s nu vol inzetten op de 
CTB controles? Worden andere taken mogelijk afgeschaald dan wel verwaarloosd? Hoe staat het 
met de Steinse BOA capaciteit, hoeveel extra uren komen beschikbaar en hoe ziet hun 
activiteitenplanning eruit? 

In de RIB van 22 april 2021 zijn we geïnformeerd dat er een structureel budget van 118.800 euro 
jaarlijks beschikbaar is. Hiervan was 57.600 euro al benut in de eerste 4 maanden van 2021. Dit 
kwam neer op 288 uur per maand. het gros van die uren werd  ingezet in de middag-, avonduren en 
de weekenden. Vanwege corona is vanuit de corona reserve 62.000 toegevoegd. BOA inzet is 
noodzakelijk op vele gebieden. Iedereen doet zijn stinkende best en toch lijkt het nu nog steeds op 
dweilen met de kraan open. En vanaf vandaag komt daar het controleren van het CTB nog bij. Dat 



kost de horeca en organisatoren van evenementen veel klanten en geld om het te regelen. Aan de 
BOA kant kost het veel capaciteit en leidt het tot nog meer stressvolle situaties.  Hoeveel budget 
krijgt gemeente Stein van het rijk voor extra toezichthouders? Hoe ziet het totale kostenplaatje 
eruit inclusief dit extra budget van bovenaf?

De demissionair minister van Veiligheid en Justitie geeft in de media aan dat hij een goed gesprek 
heeft gehad met alle burgemeesters. Hij geeft onder meer aan dat hij extra mensen beschikbaar stelt 
aan de gemeenten die vervolgens ingezet kunnen worden bij de controles van de horeca en 
evenementen. Hoeveel extra mensen zijn onze gemeente aangeboden? Bent u het daarbij met ons 
eens dat het belangrijk is dat de BOA’s hun gewone werkzaamheden optimaal kunnen blijven doen 
en dat ze niet hoeven in te leveren door CTB controles?  

Enfin, heel wat vragen over een beladen onderwerp. Een onderwerp waar u, wij en de burgers niet 
veel aan kunnen doen maar waar we met zijn allen wel middenin zitten terwijl we zo normaal 
mogelijk proberen ons leven te leven. 

We wachten uw antwoord in spanning af.

Met vriendelijke groeten,
fractie CMB


